
Deltager: Silke, Steen, Carsten Strandborg, Ivar og Joan 
Afbud: Morten, Glenn og Kim. 
 
Referat fra bestyrelsesmøde d. 8. april 2014 
 
Kl. 19.30 Møde med Karsten Kristiansen for at drøfte arbejdet omkring en paraply organisation. 
Der aftales, at KK kontakter Samsø og Vestdjurs, for at høre om deres interesse.  
Vi kunne tænke os en paraply organisation, som kunne arbejde med politiske tiltag (talerør), 
efteruddannelse og vidensbank for nystartere.  
 
kl. 20. starter vores ordinære møde. 
 
 

1. Teknik  
         

Vi har haft problemer med Ådals forbindelsen, men problemet ER løst nu. Der har været problemer 
mellem fiberforbindelsen mellem Mørke skole og Ådals Skole. Vi arbejder på en opgradering.  
Vi har fået nogle nye links som skal afprøves og skulle kunne øge vores hastighed mellem 
skuddene. 
Der er ved at blive gjort grej klar til at udskiftning i Ommestrup, Dagstrup, Bynken, og Termestrup 
opgraderes og der skal lavedes redundans i Mørke når der bliver tid til det. 
 

2. Kontakt til interesserede frivillige  
 
Johan samler de interesserede. Der planlægges et info møde til disse.  
Silke inviterer til et møde i PR gruppen. 
 

3. Økonomi 
 
Det kører fint med at lægge medlemslisterne om. 
Der skal en mail rundt til medlemmerne om, at den næste opkrævning er på to kvartaler og de skal 
lave en ny pbs tilmelding. Alle får et girokort i denne omgang. 
 

4. Andet 
 

           
5. Næste møde datoer: 

Torsdag den 8. maj 2014 kl. 19.30 
            Tirsdag den 3. juni 2014 kl. 19.30 med KK som deltager til kl. 20.00 
 


